
Sušické referendum - vysoká účast a jednoznačný výsledek 

Je po volbách i po referendu. Gratulujeme vítězům. Koalice SPOLU a PirStan pracují na sestavení 

vlády. Gratulujeme i Pavlu Haisovi, který získal z tria místních kandidátů do PSP (Hais, Mottl, 

Stárková) v Sušici nejvíce preferenčních hlasů. 

Referendum v Sušici provází 2 znaky: vysoká účast - 54,59% a jednoznačný výsledek. Pro variantu 

ANO se v referendu vyslovilo 91,20% voličů. Připomeňme, že čelní představitelé města se při 

hlasování vyslovili PROTI vyhlášení referenda (nebo se zdrželi či nehlasovali). Referendum nakonec 

vyhlásil soud. Všelidové hlasování ukázalo, že zastánců plnohodnotné nemocniční péče je ve městě 

mnohem více než odpůrců referenda. Sušičané poslali jasný vzkaz, že s kroky vedení města většinově 

nesouhlasí.  

Místo, aby si Petr Mottl vzal příklad z lídra koalice SPOLU, který avizoval, že chce ukončit 

rozdělování společnosti a bude zde i pro ty, kteří jej nevolili, vykřikuje náš starosta, že byl svědkem 

údajného ovlivňování voličů. Bohužel tak stále přilívá olej do ohně. Taková komunální politika 

skutečně nikam nevede. 

Nezávislí plně respektují výsledek referenda, který je platný a závazný pro všechny orgány města. 

Odmítáme starostovo zpochybňování, když tvrdí, že se po referendu nic nemění, sušickou nemocnici 

prý totiž podporuje několik let. Asi zapomněl, že se nehlasovalo jen o podpoře, ale zejména o obsahu 

podpory. Občané hlasováním deklarovali, které služby a vybavení si v nemocnici přejí. Pokud 

Plzeňský kraj nenabídne referendem prohlasovanou paletu péče, nelze jednat o převzetí nemocnice 

krajem. Město musí naplnit vůli občanů. 

Děkujeme všem, kdo se zúčastnili. Jen aktivní občanská společnost nás může posunout dál. Buďte 

zdraví a prosím, snažte se být při čtení všech médií, tedy i těchto novin, nezávislí. 

Za Nezávislé ze Sušice Sarah Huikari, Karel Janda, Jitka Kroupová 


